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Inleiding
Vorig jaar stelde de fractie van GroenLinks artikel 41 vragen met de roep om een verbod op gebruik van

glyfosaat op onze pachtgronden. Ik heb toen aangegeven dat het maar zeer de vraag is of we dat mogen

doen, vanwege het ontbreken van een landelijk verbod, Wel heb ik toegezegd de situatie te zullen

monitoren. Ik informeer u hierbij over de laatste ontwikkelingen.

Uitspraak Zuidelijke Grondkamer
De Zuidelijke Grondkamer, waar alle pachtovereenkomsten ter goedkeuring naar toe gezonden moeten

worden, heeft recent besloten om pachtovereenkomsten waarin het gebruik van glyfosaat wordt verboden,

ongeldig te verklaren, Het heeft dus nog vooralsnog steeds geen zin om onze eigen pachtovereenkomsten

hierop aan te passen. De betreffende gemeente (Gilze-Rijen) heeft overigens wel aangegeven tegen de

uitspraak in beroep te gaan.

Begeleidende brief bij pachtovereenkomst

We willen aan onze pachters uiteraard wel het signaal geven dat we het gebruik van glyfosaat niet

wenselijk vinden. Daarom hebben we sinds enkele maanden de volgende passage in onze pachtbrieven

opgenomen:

'Glyfosaat

In de landbouw wordt glyfosaat, waarvan de bekendste toepassing Roundup wordt genoemd, gebruikt als

onkruidbestrijdingsmiddel. De gemeente adviseert om glyfosaat niet toe te passen op uw pachtperceel.

Het gebruik van Glyfosaat is namelijk omstreden omdat het niet alleen negatieve effecten op planten

heeft, maar ook het bodemleven negatief beïnvloedt waardoor de bodemvruchtbaarheid afneemt.

Glyfosaat wordt in verband gebracht met de sterfte van bijen en andere insecten, is schadelijk voor

waterleven, vogels en andere dieren en de waterkwaliteit. En er zijn aanwijzingen dat het

kankerverwekkend is, ook voor mensen.'

Tot slot
Uiteraard werken wij bij onze eigen onkruidbestrijding niet met glyfosaat. In veel Europese landen wordt

de stof verboden per 1 januari 2024. De roep om een landelijk (Nederlands) verbod op glyfosaat wordt

inmiddels steeds luider, Staatsbosbeheer gaat bijvoorbeeld het gebruik van glyfosaat de komende 2 jaar al

afbouwen tot 0. Dit heeft minister Schouten begin februari 2O2O aan de Tweede Kamer gemeld.
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ingen zijn, dan breng ik u hiervan op de hoogte,
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